
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ας δούμε πώς κλίνονται τα ρήματα σε –αίνω: 

 

 

 

 
   

Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

1. Στις παρακάτω προτάσεις συμπληρώνω με αι ή ε και τονίζω όπου πρέπει. 

Δ___νω τα κορδόνια μου και βγ___νω έξω. 

Πηγ___νω στο μπάνιο και πλ ___νω τα δόντια μου. 

Ανεβ___νω στο διαμέρισμά μας και μ___νω εκεί. 

Η μαμά ξεπλ___νει τα ρούχα κι εγώ μαθ___νω το μάθημά μου. 

Δε χορτ___νω το παιχνίδι γι’ αυτό μ___νω πάντα αδιάβαστος. 

Τα γλυκά παχ___νουν, λέει ο παιδίατρος. 

Ο ήλιος μάς ζεστ___νει με τις ακτίνες του. 

Ο κύριος Γρηγόρης πλ___νει το αυτοκίνητό του. 

Όταν αρρωστ___νω, μ___νω στο σπίτι για να γίνω καλά. 

Ενεστώτας 

εγώ πηγαίνω εμείς πηγαίνουμε 

εσύ πηγαίνεις εσείς πηγαίνετε 

αυτός/ή/ό πηγαίνει αυτοί/ές/ά πηγαίνουν 

ONOMA: ________________________ 

 

Τα ρήματα που τελειώνουν σε – αίνω, γράφονται με  

άλφα γιώτα. 

π.χ. πηγαίνω, ανεβαίνω, κατεβαίνω, ζεσταίνω κτλ. 
 

Υπάρχουν όμως τρία ρήματα που γράφονται με έψιλον (ε) 
 

Μένω, Δένω, Πλένω 
 

και όλες οι σύνθετες λέξεις με αυτά τα ρήματα  

π.χ. αναμένω, ξεπλένω, επιμένω κτλ. 
 

 

Κυκλώνω με 

κόκκινο τα 

ρήματα σε –ένω. 



2. Κλίνω τα παρακάτω ρήματα, όπως το παράδειγμα. 

εγώ πηγαίνω εγώ ανεβαίνω εγώ βγαίνω 

εσύ πηγαίνεις   

αυτός πηγαίνει   

εμείς πηγαίνουμε   

εσείς πηγαίνετε   

αυτοί πηγαίνουν   

 

εγώ μένω εγώ δένω εγώ πλένω 

εσύ μένεις   

αυτός μένει   

εμείς μένουμε   

εσείς μένετε   

αυτοί μένουν   

 

3. Συμπληρώνω τις προτάσεις βάζοντας τα ρήματα στο σωστό πρόσωπο. 
 

 Στο σχολείο _____________ (μαθαίνω) να γράφουμε και να διαβάζουμε. 

Κάθε πρωί ο Μάριος ______________ (πηγαίνω) στο σχολείο με το ποδήλατο. 

Η μαμά ____________ (ζεσταίνω) το φαγητό και ο μπαμπάς ____________ 

(πλένω) τα πιάτα. 

Γιατί _____________ (σωπαίνω) και δεν μιλάς; 

Τα αδέρφια μου _______________(αρρωσταίνω) πολύ εύκολα. 

«Στέλιο, μην ___________________ (ανεβοκατεβαίνω) γρήγορα τις σκάλες»,  

είπε η κυρία. 


